

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 28 janvier 1914, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, président; tous présents.

1.—Il est

Résolu: D'autoriser M. J. G. Venne, inspecteur, à visiter la caserne de pompiers en construction sur la rue Drummond, pour voir si les travaux ont été et sont exécutés suivant les plans et devis, et faire rapport.

2.—Soumises deux séries de mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, aux montants respectifs de \$51,767.50 et \$28,440.21, suivant listes certifiées.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—(17507) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, sur la plainte de Mlle Marie-Louise Vachon, concernant le chauffage de son logement No 1335 de la rue Notre-Dame Ouest.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

4.—(17675) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, recommandant de louer, à partir du 1er mai prochain, la partie de l'étal No 58 du Marché Bonsecours, occupée par un M. Donoghue, à M. Donoghue lui-même, et, en outre, de louer la partie supérieure dudit étal à la maison P. Poulin & Cie.

Résolu: D'approuver ledit rapport, et de donner instructions au Surintendant des Marchés d'y donner suite.

5.—(17692) Soumise une lettre du Gérant de la Compagnie Durey-Sohy, demandant l'autorisation d'exposer du 2 au 7 février prochain, une des machines balayuses-automobiles qui ont été livrées à la Cité, en offrant de prendre à sa charge tous les frais de transport, d'emplacement, de démonstration, d'assurance, etc.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée, sous les garanties données dans sadite lettre en date du 26 janvier courant.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 28th January 1914, p.m.

His Worship the Mayor, L. A. Lavallée, in the chair; all the members of the Board.

1.—It was

Resolved: That Mr. J. G. Venne, inspector, be authorized to inspect the fire station, now under construction on Drummond street, in order to ascertain whether the works are being performed in accordance with the plans and specifications and report.

2.—Submitted two series of warrants verified by the City Comptroller, amounting respectively to \$51,767.50 and \$28,440.21, as per certified lists.

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—(17507) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, on the complaint made by Miss Marie-Louise Vachon, concerning the heating of her lodging, No. 1335 Notre Dame street West.

Referred to the Law Department for a report.

4.—(17675) Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that from the 1st May next, that part of No. 58 Stall of the Bonsecours Market, now occupied by Mr. Donoghue, be rented to the latter, and that the upper part of the said stall be rented to the firm P. Poulin & Co.

Resolved: That said report be approved, and that the Superintendent of Markets be instructed to act accordingly.

5.—(17692) Submitted a letter from the Manager of the Durey-Sohy Co., asking that he be authorized to exhibit from the 2nd to the 7th February next, one of the motor sweepers which have been delivered by said company to the City, and offering to pay all costs of transportation, installation, demonstration, insurance, etc.

Resolved: That said authorization be granted, subject to the guarantee given in the above letter, dated the 26th January instant.